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sa 118. sjednice Vijeia Hrvatske komrore rnedici
odrZane 9. listopada 2020. godine s podetkom u
medicinskih sestara, La5dinska cesta 14a (ulaz izFili

Dnevnim

5. Prijedlog Skup5tini Hrvatske komore medicin
Nadzornog odbora.

Nazodno je20 dlanova Vijeia.
Predsjednica Vijeda pozdravila je sve nazodne i zah
Na sastanku nije nazodna Brankica Ividinec.
Dnevni red je jednoglasno usvojen, uzpitanje Zvon

Ad 1)

208 43 6 102, poslovni radun :

(u daljnjem tekstu:
1.00 sati u
ovi6tve 5),

m:

prostorijama Hrvatske
Zagreb sa sljede6im

1. Usvajanje zapisnika sa I 16. sjednice Vijeia sf
2. ZaIbe na Rjesenja Povjerenstv a vezano uz ije za potres,

3 . P r ezentacija pro grama dodatno g usavr5avanj

4. Imenovanje Predsjednika i 1 dlana povjeren za polnidka pitanja,

kih spstara kandidata za dlanove

6. Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o u, rQkovima i postupku trajnogl
usavr5avanj a i provj ere strudnosti medicinski
pitanja i trajno usavrSavanje HKMS-a,

7. IzvjeSie o radu predsjednika HKMS,

8. Razno.

sestdra upu6en od Povjerenstvaza

u djefatnosti zdravstvene njege u k{6i,

lila nfl dolasku.

ira P{rdine pod razno.

Usvajanje zapisnika sa 116. sjednice Vijeda
Zapisnik sa 116. sjednice Vije6aHKMS jednoglasno e usvpjen.



Ad 2)
Zalbe na Rje5enja Povjerensfva vezano uz d
Konstatira se da predsjednica Marina FriSdii i dlan
BlaZenka Stunja i Irena Dany Holetid napu5taju sj
dopredsjednik Vijeia Ivica Rainjevid.
Gospoda . . . . . .. koja je podnijena Lalbu na odlulru p
svibnju vezano uziskaznicu i tada ie dobila infl
je da ie se nju obavijestiti o dostavi dokumentacije.
lipnja je doznala da dokumentaciju treba predal.i do
podnijela naknadno.
Dopredsjednik je pozvao nazodne da postave pitanja
dostavljena izvanroka, ali je potpuna.
Gospoda . . . ... rekla je kako je njezina majka .vlasni

promjena nije uvedena u katastar radi savjeta odvjet
Trenutno je majka vlasnik stana, ali ni ona nije upi
tijeku, a postoji darovni ugovor ovjeren odjavnog bi
Gospodin ..,.. rekao je da je nelkretnina kupljena9.9.
situacije s epidemijom nije mogao prijaviti pretrivali
meduvremenu je prijavio prebivali5te. Online se situ
naljepnica. Trenutno Zivi u toj nekretnini,
Gospoda ...... rekla je kako Livi u zajednidkom k
njezinog supruga. Ne zna posto.ji li dokument prema
crvenu ontaku. Zivi natoj adresi i ulagala je u nekre
nasljedivanju za supruga. Dvije godine inna prebivali
Nakon iskaza medicinskih sestara i tehniilara koii su
otvorio raspravu.
Bojan Bakii rekao je kako su pride uvjerljive i teske
pomoi kolegama i kolegicama. Odgovoreno je da i
doneseni iz odreclenih razloga i da se moraju poSti
zamolbe odbijene mogli Laliti je,r imaju istu ili slidnu
jedino izvatkom iz zernlji5nih knjiga kako je narzed
preb ival i Ste/boravi Ste prij avlj eno prij e 22.3 .202 0. Kri
bi se izbjegle moguie manipulaoije, Sto ne znadi dalj
Rekla je kako joj je Lao svih ljudi, ali ako se gledaju
su iz opravdanihruzloga i Povjerenstvo je doniljelo i
donijeti odluku drugadiju od one Povjerenstva, eli ce
sve predmete u kojima su zamolbe odbadene, jer nije
a oni koji nisu ne dobiju.
Zvonimir Pardina rekao je kako je njegov stav da ljud
trebalo revidirati sve predmete u kojima jr: rje5enjem
osnova zato. Tajnik Komore je odgovorila da ru tom
bi se radilo o diskriminaciji, a imaju istu osnovu. Zvo imir fardina misli da detvero ljudi koji

u

e za potres
i Povjerenstva Mario Gazid, Cecilija
icu Vijeia, a predsjedanje preuzima

jerenptva rekla je kako je nazvala Kom
iju o rnoguioj donaciji za potres. Odeki aIa
,lakorl toga je oti5la na godiSnji i tek kra
. srpnlia. Zbog svega toga zamolbu jb

uaciju. VlasniStvo se moZe dokazdti
u kriterijima, kao i to da je

vrne odluke. R.ekla je kako Vijeie
tom sludaju Povjerenstvo morati revidi]rati
red{ da oni koji su se Zalili dobiju

ljelazamolba, odnosno koja je prav
udaju ostali mogu tulitii dobiti tuZbu,.j



do5li imaju dobru osnovu zaLalbu. pitao je im:fu li
detvero ljudi koji nisu doSli nernaju dobru osnovu za
docle do tuLbe, u tom sludaju sud izvrSiti uvid u sve
isto prema svima spor se moZe izgubiti.
Sveukupno je odbijeno 20 zahtjeva. 12 sr: nije Zalilo
Vijeda. Zvonimir Pardina pitao je mogu li ostali tuZi
kolegu Mladena SamardZiju koji je direktno radio
postupku svaka osoba se ima pn"avo izjasniti, a r:ijeli
Pardina pitao je mogu li se detvero ljudi koji nir;u
ako Vijeie prihvati 4 Lalbe onih koji su dLo5li na sjed
p o dn ij e l i Lalbu Laliti izv an r oket ili tuLiti K o m oru. M
zatuLbu od strane onih koji nisu uloZili Lalbu,jer su
tuZbu Upravnom sudu. Zvonimir Pardina rekao je
je detvero kolegica i kolega koji su do5li iskreno i
Hrvatskoj desto dogada da se zbog sporosti adnrini
dokumentacije. Zeljeli bi im pomoii, ali rako postoji
Tajnik Komore pojasnila je kako detvero onih koii ni
SamardZija pojasnio je pojedinadne predmete i rekao
spor. Na pitanje SnjeZane Busandii pojasnio je da se
tako postavljeni, kao npr. uvjet da osoba mora Lriti vl
knjiga. Ako svi uvjeti nisu bili ispunjeni, povjerens

nisu sporne niti u jednom sluda.ju. Dopredsjednik Vij
dokumentacija potpuna, ali je dostavljena nakorr
kako je u tom sludaju sporan rok koji se nije porltiv
odluka bilo obvezano odlukom Vije6a i doneserrim k
znadi da bi Vijeie sada odludivalo suprotno svoiim
Bojan Bakii pitao je postoji li moguinost raspisivanj
tom sludaju samo jedna LalbabilauvaLena.
Agneza Aleksijevii rekla je kako treba poStivati
potvrditi odluke Povjerenstva.
Jelena Kitanovi6 pitala je kako rije5ena pomoc za po
Zaklada i splaiivala pomoi.
Odluke Povjerenstva o odbacivanju Zalbi usvoje,ne su
Dopredsjednik Vijeia rekao je kako treba rasprraviti i
drugi nadin pomo6i.

Ad3)
Prezentacija programa dodatnog usavr5avanja u
Vlatka Mrzljak, tajnica Udruge medicinskih sestara
nazodnima program dodatnog usavr5avanja u dtjelat
Bojan Bakii pitao je koje su to kompetencije
rekla je kal<o postoji dokument u kojem su navedene
moZe proslijediti. Radi se konkretno o kornpetencij
primjena intravenozne infuzije, skrb i zdravstvena nje palijativnih bolesnika, sve vezano uz

ostali na temelju d,egaZalili i misli da
Lalbut Tajnik Komore pojasnila je, ukol{ko

spisifta. Prema Zakonu o upravnom
mora biti vidljiv u spisu. Zvonifnir

li na Sjednicu Vijetia Laliti, odnosno
ricu Viieia. te mopu li se oni koii ni,

ije i qdluke koje je Vijeie donijelo i

avu { Gunji, odgovoreno je da je 1.ada

uzjedan suzdrZan glas.

illiti o tome da se poku5a Rronadi nfki

je donijelo odluku o odbijanju, a dinjedice
a pilao Sto je sa sludajem u kojem je

isanof datuma. Mladen SamardZiia rekab ie
Rekdo je kako je JPovjerenstvo uaonoS{n;u



kojem su navedene sve kompetencije stedene doda
usavr5avanj a. Dopredsj ednica lJdruge Arne Svarc
koji nisu bili u njihovim kompetencijama, Sto jr: bilo
kompetencij e steijene dodatnim usavrSav an i ern. kakc
rekao je da su ovime sestre iz ZNJUK-a u5le u podrr
Misli da ne bi trebali uvoditi meduedukaciiu izrnedu
se o horizontalnoj edukaciji. Pita Sto bi medicirrske
buduii da neie moii raditi u drugim djelatnostima.
drugdje, samo ie tamo i dalie raditi u okrriru k
srednj oSkolskim obrazovanj em. Zv onimr pardi na m

edukaciju palijativnih bolesnika i njihovih obitelji i
kompetencija. Predsjednica Udruge Barica HrSak p

certifikatom. Ane Svarc rekla je kako se kompetenci
kako Komora ne mora izdati Odobrenie. ali se moZe
potvrda uz objavu kompetencija na web r;tranici
prvostupnice. Predsjednica Vijeia rekla je kako su
kompetencija na web stranici Komore i i:zdavanie
treba vidjeti Sto se pravno moZe udiniti. Darinlka Zvo
terenu i kako su se patronaZne sestre Zalille da sestre
Predsjednik je pitao moZe li se izdati potrrrda o tome
usavr5avanja. Tajnik Komore rekla je da.je to niog
kolegice mo6i dokazati kompetencije, a ne mor:r se i
da je vaLno da medicinska sestra ima sluZbeni
to ne mora nuLno biti Odobrenje. Vlatka ,Mrzljak rek
samostalan rad, vei to moZe biti potvrda. predsjedni
zahtjev zaizdavanje Odobrenja, a sada se to promij
od onog iz svibnja. Predsjednica Vijeia je zahvalila
obavije5tene o odluci. BlaLenka Stunja rekla je da po
zbog (,ega se bespotrebno tro5ilo vriieme. Silvarra De
potvrde, odgovorenoje da neie. Fitalaje Sto ie dru
usavrSavanje. Irena Dany Holetid je pitala znaillito
postupke. Agneza Aleksijevi6 reklaje da,je dlankom
usavr5avanje. Nije nigdje na5la definiranu potvrdu,
samo onikoji su zavr5ili dodatno usavrSa,ranje.
Tajnik Komore rel<la je da je svatko ima pravo na i
sukladno Zakonu o upravnom postupku.
Prijedlog da ured l(omore izvijesti Udrugu da oni koj
zahtjev zaizdavanje potvrde uz potrebnu dokumentac

lidno. Sveukupno ima tridesetak
asnil{ da je fakultetizdao dokument u

pojariila dva nova momenta, a to su obj
vrde r]rmjesto Odobrenja. Rekla je kako

vati novo Odobrenje. Ane Svarc reklalje
t kojim ce dokazati svoje kompetencije,

:ovic pitala je hoie IiIIZZO waliti
kolegice. koje nemaju dodatno



Ad4)
Imenovanje Predsjednika i I ilana povjerenstva
Clanovi Vijeda zaprimili su kandidature u materiiali
Pristupilo se glasanju o pristiglim kandidaturanra.
T amara Dundoviri - 0 slasova
IleanaGrgii- l glas
Marina Jurii - 0 p;lasova
MarijaMilii- lglas
Mihael Vlaovii - 18 elasova
Mihael Vlaovii izabran je za dlanapovjerenstva za
Mirjana Lakiljednoglasno je izabrana za predls jedni
Tajnik Komore podsjetila je na pravo Lalbe naizbor.

istaknute funkcije u HKMS - predsjednica pov.jeren

Strudnog vijeda. Nadzorni odbor bira skup5tina. Boj
nadin je do5la ba5 do tih ljudi. Predsjednioa je re,kla
dajedan dlan bude izprimarne zdravstvene zafitite.
odbora. Ivica RaZrrjevid smatra da sad nije vrijerne za
Prijedlog dlanova i zamjena dlanova Nazdornos odbo

Ads)
Prijedlog Skup5tini Hrvatske komore medicinski
odbora
Predsjednica Vijeda predloZila je Biserku ReZek, An
Nadzornog odobra, a Sanju Mutak, Smiljanu Kolun
Nadzornog odbora.

Bojan Bakii pitao je tko je dosad obavlja,o tu cluZnos
problema s Nadzornim odborom.
Predsjednica Vijeria rekla je kako je Ana Ljubas,

suzdtLana.

Ad6)
Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o sadrZaju,
usavrSavanja i provjere strudnosti medicinskiih
pitanja i trajno usavr5avanje HKMS-a
Predsjednica Povjerenstva za strudna pitanja i trajno
i dopuna Pravilnika o sadrZaju, rokovima i posrtupku
medicinskih sestara. Bojan Bakii sugerirao je da se
engleskih, tamo gdje postoji prirnjeren prijedlog prij
nomotehnidki ureden i poslan na sljedeiu sjednir;u Vi

Ad7)
lzvje5de o radu predsjednika IIKMS
Predsjednik je izvi jestio o sastanku u Minjistarstvu zd
izvijestio o sastank.u u Ministarstvu rada i sociialne rezultatima ankete z

rbolhiika pitanja
a za pjednicu Vijeia.

Itati glasovanja su sljedeii:

idka pitanja s 18 glasova za.
Povjerenstva.

sestalra kandidata za dlanove

log izmjena i dopuna Pravilnika ie biti

Primorac i Nik5u Sini5u Matasa za dlanlve
i i Ides Leto zazamiene dlanova

Iviq RaZnjevii pitao je je li dosad bilo

rkoriima i postupku trajnog/ struino!
ra qpuden od llovjerensfva za struirfa

vrSavanje predr;tavila je prijedlog izmjpna
udnQg usavrSavanja i provjere strudnosfi
vilniku koriste hrvatske rijedi umjesto

H[<vs.

VSWA l osnlvanJu
ijestio je i o

radne grupe. Takoder



patronaZne medioinske sestre. lRekao ie kako ie bio
rekao da ie se u linancijskom planu predvidjeti

odgovornost. Ako skup5tina usvoji plan, Vijede
Skup5tina bi trebala biti 6.1 1., zbog vremenskih
dvorane Vatroslava Lisinskos.
Agneza Aleksijevii zahvalilaje predsjedLniku na ja
Suzana Cindrii pitala je postoji li mogucnost da se

mobiteli za medicinske sestre s popustom" Pitata je i
Odgovoreno je da za sada nema moguinosti zra na

popustom, ali ie se kontaktirati mobilni operzrtrlri ka

Radunovodstvo i,e provjeriti moguinost nabavr: lapt
AgnezaAleksijevii zamolila je da se razmotri
potresom. Ivica RaZnjevii pitao je posto-ii neki nadi
nadin, ako ne moZe prema pravilima. Voditel.jioa rad

dodjeljivati iskljudivo prema kriterijima. Zamolili s

stigli javiti prvi put. O svemu (:e se razmisliti do slj
Andrija Stojanovid prezentirao je ponude za osigu
osiguravateljima koji imaju iskustva i kc,ji su dovolj
Generali osiguranje, Croatia osiguranje, Triglav osi

od jo5 dvije kuie koje su odgovorile kako nerninju

bio doii do okvirnih ponuda kako bi se rnoglo vidje
nemaju kapacitete nisu niti poslane zam<>lbe za

odgovornost su izuzetno visoki. Ukupan rizik je 19

dogoditi. Andrija Stojanovi6 predlaLe da se ne ide

koji to mogu podnijeti, a posebno ne bi preporudio j
moZe biti velikih problema u provedbi. lfraZene su i
posebnih osiguranja (nezgoda, kudanstvo i slidno).

npr. osiguranje automobila i kuie.
Zvonimir Pardina pitao je je li polica za pravnv. zalti
Andrija Stojanovii je pojasnio da se radi o dvije od

od posljedica nesretnog sludaja. Zadnje dvije do tri
p o I i c e o s i guranj a pravne zaitite, pro fes i onalne
posebnim ponudama koje su iz;nosile sve zajedno

voljni davatr takve ponude, buduii da je malo rnedi
godine Salju se plsma medicinskim sestrama. Z,voni
pisama, odgovoreno je kako neie, ako se prihvati j
koliko bi koStala jedna polica. Andrija Stojano'vii
analizi) 43 ili 44,5 Kune po dlanu godi5nje, Sto ula

od nezgode, ved samo pravnu za5titu i pr:ofesiona

bi bila cijena kad bi se ukljudila nezgoda. Andrija St

predstavljeni paket i nezgodu rnoZe dobiti za 6,,5 do

koji stoji na raspolaganju, buduia da nez:goda rrije b

li se sve malo istraZiti da se vide i ponude s n

: odlqciti koja ponuda ce se prihvatiti.

'u rndbitela za medicinske sestre s

o bi se vidjelo kakve moguinosti nude.

rrjg i Uniqa osiguranje. Ponuda je traf,ena
rod koji bi odgovarao potrebama. Ciljjeizvo{ koji bi odgovarao potrebama. Ciljje

o kojim iznosima se radi, Kudama koje
lu. Rizici za pravnu za5titu i profesionafnu

rilijaqdi kuna, iako se niti teoretski ne mpZe
javnipoziv, nego na ciljane osiguravatQlje

e prilika. svimp, a

sestre kod
.^-:^ '^^-^-r.^^l^.:



dovoljno novaca. Andrija Stojanovii rekao je kako
nezgodu. Zadnja takva proSirena polica lbila je oko
treba voditi raduna o tome da budZet bude odrZiv k
nakon jedne godine Komora vi5e nema novaca. P

6 ili 7 godina. Andrija Stojanovii rekao.je kako mu
moguinosti i dobije ponude. A.gneza Alr;ksijevii
medicinske sestre, odnosno djelatnike, od nezgode.

najdeSie nisu najbof e. Predsjednik je predloZio da
odgovornost, a kasnije se moZe odluditi o tome ima
Predsjednica Vijeia pitala je trebaju li iiri ponude p
usvoji financijskiplan. Ustanovila je kako ponude n
l<onadne ponude mogu biti nepovoljnije od ovih pre

ono Sto je traLila. BlaLenka Stunja pitala je moZe li
polica za pravnu za5titu i profesionalnuodgovorn
nesretnog sludaja koju moZe djelomidno financirati
Stojanovi6 rekao je da je zaprvu godinu nakon Sto j
dobijena ponuda koja je bilaiz:"uzetno pc,voljna, a

da je Komora ozbrljan klijent. Predsjednik je rekao
ukljudenim sredstvima za ovu namjenu, nakon toga
je najbolja i koju treba prihvattti. Zamolio je Andrij
pojasni sve ponude kako bi se zaista odabrala najbo
gospodinu Stojanovi6u na poja5njenjima te jer rekla

Ad8)
Razno
Zvonimt Pardina pohvalio je medijske istupe preds

Komora udinila vezano uz sludai u eakovcu. Pitao i

odgovorio da je dokumentacija izuzeta, ra koleg;ice

smisla.

P redsj edni c a Y tj eca svima j e zahv alila n a nazo d

Sjednicaje zavr5ila s radom u 15.12 sati.

Zapisnik vodila:

Anastazij a S ori6 Uran i6

Predsjednica Vijeda Komore:

Fri5di6, magistra sestrinstva


